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وندان سپرده های شهر
در تور مالیات 

ماجرای اخد مالیات از سود سپرده های حقیقی و 
حقوقی چیست؟
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کابوس تابستان برای مستاجران
بازار نقل و انتقالات و اجاره خانه در کشور داغ 
است اما اگر سری به مشاوران املاک و یا آگهی های 
رهن و اجاره بزنید در می یابید که قیمت ها آنچنان 
از درآمد طبقه متوسط بالاتر است که بعید است 
با دست باز بتوان واحد مسکونی با قیمت معقول 
اجاره کرد. هنوز چند ماه از فوت غم انگیز همکار 
رسانه ای مان از بابت فشار زندگی و افزایش بی رویه 
اجاره بها توسط صاحب خانه نگذشته است و چه 
بسیارند افرادی که از این فشارها بریده اند و خبرشان 

به گوش مردم و مسئولان هم نرسیده است.
اما به تبع اگر مسئولان خود سری به بازار مسکن 
بزنند عمق فاجعه را در خواهند یافت. نکته جالب 
توجه اما در این است که با مراجعه نگارنده به برخی 
از املاک و پرسیدن دلیل بالا رفتن اجاره برخی می 
گفتند که سیاست کلی بر این است که با افزایش 
اجاره بها در پایتخت روند مهاجرت به تهران معکوس 

شود.
امر  مسئولان  سوی  از  احتمالا  که  فرضیه  این 
تکذیب می شود؛ اگر به واقع درست باشد همان 
حل  جای  به  مسئله  صورت  کردن  پاک  سیاست 
در  پایدار  اشتغال  ایجاد  معضل  است.  معضل 
بها  اجاره  افزایش  به  نیاز  بدون  که  کشور  سراسر 
در تهران می توان اعمال کرد. اشتغالی که در سایه 
رشد اقتصادی حاصل می شود. از سوی دیگر اگر 
این فرضیه را رد کنیم باید پرسید که دولت طی این 
سال ها چه راهکاری برای کاهش اجاره بهای مسکن 
اندیشیده است. وعده ساخت 4 میلیون مسکن که 
البته از ابتدا هم معلوم بود عملی نمی شود تنها ایده 

مهم دولت بوده است.

ژوبین صفاری سرمقاله

بررسی  با  رابطه  در  گفت:  نگهبان  شورای  سخنگوی 
مصوبات، شورای نگهبان با هر سه قوه ارتباط دارد.

به گزارش ایسنا، هادی طحان نظیف در نشست خبری 
امروز گفت:  در آستانه  فرارسیدن ۲۶ تیر سالروز تاسیس 
نهاد شورای نگهبان هستیم و ضروری است گزارشی را  در 

این رابطه ارایه دهم.
وی افزود: شورای نگهبان از یک سال گذشته ۸۶ مصوبه را 
بررسی کرده است. در این مدت ۱۱۵ استعلام صورت گرفته 
از دیوان عدالت را بررسی کردیم و این موارد در ۱۵۳ جلسه 
شورای نگهبان بررسی شده است. در رابطه با این مصوبات 

با هر سه قوه ارتباط دارد.
وی افزود:  از جلسه قبل تا کنون، ۸ طرح و لایحه ارسالی 
از مجلس و یک اساسنامه از دولت و دو استعلام از دیوان 

عدالت اداری بررسی شد.
سخنگوی شورای نگهبان گفت: طرح الحاق یک ماده به 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت که با اصلاحاتی 
در جلسه مورخ ششم تیر ماه یک هزار و چهارصد و دو 
به تصویب مجلس شورای اسلامی رسیده است؛ در جلسه 
مورخ ۱4/ ۰4/ ۱4۰۲ شورای نگهبان مورد بحث و بررسی قرار 
گرفت و با توجه به اصلاحات به عمل آمده مغایر با موازین 

شرع و قانون اساسی شناخته نشد.
قانون  به  موادی  الحاق  لایحه  همچنین  افزود:  وی 
ساماندهی صنعت خودرو مصوب جلسه مورخ بیست و 
هشتم خرداد ماه یک هزار و چهارصد و دو مجلس شورای 
اسلامی در جلسه مورخ ۱4/ ۰4/ ۱4۰۲ شورای نگهبان مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت که مغایر با موازین شرع و قانون 
اساسی شناخته نشد. لذا مصوبه واردات خودروهای کارکرده 

هم توسط شورای نگهبان تایید شد.
سخنگوی شورای نگهبان افزود: یکی از موانع بهره مندی 
از تسهیلات ازدواج و فرزندآوری انجام خدمت وظیفه بود 
که پس از بررسی مصوبه "طرح الحاق یک ماده به قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت" در شورای نگهبان و 
عدم مغایرت با شرع و قانون اساسی، از این پس افرادی که 
خدمت وظیفه ندارند هم می توانند از این تسهیلات استفاده 

کنند.
وی در پاسخ به سوالی درباره صدور رای در دیوان عدالت 
در خصوص میثم لطیفی و انتقاد برخی مبنی بر اینکه این 
رای  مغایر با قانون اساسی است، نظر شورای نگهبان در این 
زمینه چیست؟ گفت: سطح این بحث اختلاف برداشت از 

قانون عادی است نه قانون اساسی.
سخنگوی شورای نگهبان افزود: هم دیوان عدالت و هم  
دولت برداشت های متفاوتی از قانون دارند و کار باید از 
قانونی مورد  کارهای  و  و ساز  دنبال شود  قانونی  مجاری 
استفاده گیرد. یکی از آنها می تواند بحث استفساریه از 
مجلس باشد  زیرا بحث اختلاف بر سر قانون عادی است و 

تفسیر آن بر عهده مجلس است.
وی گفت: در خصوص تفسیر در این زمینه چیزی به 

صورت رسمی از ما خواسته نشده است.
رد  احتمال  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  نظیف  طحان 
صلاحیت یک نماینده در دوره ای و تایید آن در دوره دیگر 
گفت: هم تأیید و رد و هم رد و تأیید امکان پذیر است، 
البته چیز عمومی نیست می توانم بگویم که حالت استثنایی 
محسوب می شود ولی دلایلش مختلف می تواند باشد و 

ممکن است مستندات جرح و تعدیل شود.

جبهه  براینکه سخنگوی  مبنی  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
اصلاحات اعلام کرده که شورای نگهبان گفته مشارکت اصلا 
اهمیتی ندارد؟  گفت: هیچ کس در شورا چنین چیزی نگفته 
است. ما بارها گفتیم مشارکت مهم است و همه دستگاه 
ها برای مشارکت حداکثری باید تلاش کنند و مکررا بر آن 
تاکید کردیم البته گفتیم مشارکت عوامل مختلفی دارد و 
باید به همه عوامل توجه شود و این کار برعهده همه دستگاه 

هاست.
سخنگوی شورای نگهبان افزود: حتی ما  بر بحث اصلاح 
قانون انتخابات تاکید داریم زیرا اصلاح قانون انتخابات بر 
بهبود ساز و کارهای انتخاباتی کمک می کند لذا در افزایش 
مشارکت تاثیر دارد. کسانی که این حرفها را می زنند باید 

پاسخگو باشند.
طحان نظیف در پاسخ به سوال ایسنا مبنی بر اینکه با 
اعتباردهی به سند  توجه به تاکید رهبری درباره اهمیت 
رسمی به مصلحت بودن طرح مربوط به آن، اگر این طرح در 
شورای نگهبان مجدد مطرح شود نظر شورا چه خواهد بود؟ 
گفت: همانگونه که رهبری  این مساله را عنوان کردند یک 
مساله  مهم است و مصلحت قطعی کشور است و  وظیفه 
تشخیص مصلحت برعهده مجمع تشخیص مصلحت نظام 
است. آخرین نظر شورا نسبت به مصوبه بیش از ۷ ماه قبل 
به مجلس ارسال شده و در همان مقطع با اصرار مجلس به 
مجمع ارجاع شد و  موضوع در اختیار شورا نیست بلکه در 
اختیار مجمع است و اگر مجمع هنگام بررسی از ما دعوت 

کند  حضور پیدا می کنیم و  امیدواریم به نتیجه برسد.
گفت:اجرای  الکترونیک  انتخابات  برگزاری  درباره  وی 
انتخابات مراحل مختلف دارد و انتخابات الکترونیک توسط 
وزارت کشور است و فرایند آن  ۲۵ مرحله دارد که ۲4 مرحله 
آن در حال انجام است ولی اگر اخذ رای مدنظر است باید 
بگویم که جلساتی با وزارت کشور  داریم و اگر زمینه های آن 

بصورت سالم و امن باشد، ما با آن موافقیم.
طحان نظیف در پاسخ به سوالی درباره انتخابات تناسبی 
مصوبه  در  گفت:  انتخابات  در  مشارکت  با  آن  رابطه  و 
وجود  متعددی  احکام  تهران  در  انتخابات  تناسبی شدن 
دارد که قانون گذار حالات مختلف را سعی کرده  پیش بینی 
از موارد هم کامل تر شده است. مبنا در  کند و  بعضی 

این قانون همان احزابی هستند که از قانون احزاب مجوز 
دارند و لیست ها هم گویا باید  به تأیید وزارت کشور برسد 
که این تأیید، تأیید شکلی است؛ البته نظر و تاکیدی بر 
از نظر  نداریم هرچند  تهران  تناسبی در  انتخابات  اجرای 
شرع و قانون مورد تایید است. این مصوبه را در راستای 
تحقق سیاست های کلی انتخابات و احقاق حقوق مردم و 

داوطلبان می دانیم.
وی افزود: به  نظرم آن چه که در کاهش مشارکت مردم 
مؤثر است این است که عده ای مردم را دلسرد و ناامید کنند 
و نسبت به سلامت صندوق رأی و سلامت انتخابات دچار 
تردید کنند که این ها در کاهش مشارکت تأثیر دارد. من 
تقاضا دارم که چهره های سیاسی اگر دلشان برای نظام، 
و  حداکثری  مشارکت  دنبال  می سوزد  انتخابات  و  مردم 

پرشور باشند.
طحان نظیف درباره اقدامات شورای نگهبان برای انتخابات 
پیش رو گفت: در شورای نگهبان نشست های انتخاباتی 
داشتیم که این نشست ها با رویکرد آسیب شناسی برگزاری 
انتخابات در ادوار گذشته و همچنین با رویکرد تسهیل فرایند 
سازوکارهای برگزاری دو انتخابات پیش رو برگزار شده است. 
نشست های کارشناسی در حال انجام است و ارزیابی ما 
این  این است که  از همکاری و هماهنگی دستگاه ها  هم 
همکاری ها و هماهنگی ها مطلوب است. تمام تلاش ما و 
سایر دستگاه ها برای برگزاری یک انتخابات سالم، پرشور و 

رقابتی است.
وی در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه با توجه به رفع همه 
ایرادات طرح اصلاح قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی 
و فقط باقی ماندن بحث برگزاری انتخابات تناسبی در تهران، 
آیا انتخابات امسال با قانون جدید برگزار خواهد شد یا خیر، 
انتخابات  قانون  اصلاح  ایرادات مصوبه طرح  گفت: همه 
داشته،  که  هایی  آمد  و  رفت  با  اسلامی  شورای  مجلس 
برگزاری  شدن  تناسبی  بحث  فقط  و  است  شده  برطرف 
انتخابات تهران باقی مانده است که این موضوع هم از نظر 
شورای نگهبان ایرادی ندارد و خلاف شرع و قانون اساسی 

نیست.
سخنگوی شورای نگهبان ادامه داد: به دلیل اصرار مجلس 
و ایرادات هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام 

این موضوع در حال رسیدگی در مجمع تشخیص مصلحت 
نظام است و امیدواریم که بعد از هفت سال شاهد اجرایی 
که  منتظریم  باشیم.  انتخابات  کلی  سیاست های  سازی 
مجمع تشخیص مصلحت نظام هر چه زودتر نظر خود را 
درباره طرح اصلاح قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی 
چه با انتخابات تناسبی و چه بدون آن اعلام کند تا مابقی 
موارد مندرج در این طرح به انتخابات پیش رو برسد و بر 
اساس این طرح پیش ثبت نام انتخابات مجلس باید در 

اواسط مرداد ماه انجام شود.
میانکاله  پتروشیمی  درخصوص  شورا  نظر  درباره  وی 
خطاب به خبرنگاری که در این باره سوال پرسید، گفت: 
شما دغدغه اصل ۵۰ قانون اساسی و حفاظت از محیط 
زیست را دارید و این قابل تحسین است، ولی بارها گفتم 
که این موارد در محدوده شورا نیست و به شورای نگهبان 

ارسال نمی شود.
کند.  می  بررسی  را  مجلس  مصوبات  نگهبان  شورای 
به  اساسنامه ها  فقط  هم  دولت  مصوبات  خصوص  در 
محدوده  موضوعات،  این  محدوده  می شود.  ارسال  شورا 
موضوعات اجرایی هستند و از طریق مجاری قانونی و مراجع 
ذی ربط باید پیگیری کنید و آن مرجع شورای نگهبان نیست.
جلب  برای  شفافیت  درباره  نگهبان  شورای  سخنگوی 
اعتماد مردم و اینکه آیا در انتخابات آتی ساز وکاری وجود 
دارد که هر شخص رد صلاحیتش را رسانه ای کند؟ گفت: 
انتشار عموم دلایل رد صلاحیت ها نیازمند مجوز قانونی 
است  که الان چنین وضعیتی در قانون نداریم و اگر قانون 
اصلاح شود ما پایبند به قانون هستیم البته در اصلاح قانون 
انتخابات نکاتی در این زمینه وجود دارد و اگر نهایی شد آن 

را اعلام می کنیم. 
وی در پاسخ به سوالی درباره ادعای برخی مبنی بر جناحی 
عمل کردن شورای نگهبان  در تایید صلاحیت ها، گفت: قبلا 
هم گفتم شورای نگهبان نگاه حزبی و جناحی و گروهی به 

اشخاصی که ثبت نام می کنند ندارد.
درباره وضعیت طرح  به سوالی  پاسخ  در  طحان نظیف 
ساماندهی مسکن گفت: این طرح در شورای نگهبان بررسی 

شد و ایراداتی نسبت به آن گرفته شد.
طرح  وضعیت  آخرین  درباره  نگهبان  شورای  سخنگوی 
گفت:  اسلامی،  شورای  مجلس  انتخابات  قانون  اصلاح 
هیئت عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام نظرات 
خود را به ما اعلام کرد و همه ایرادات از سوی مجلس رفع 
شده است. محل ابهام از سوی هیئت عالی نظارت مجمع 
تشخیص مصلحت نظام مربوط به برگزاری انتخابات تناسبی 
در تهران است که ما هم این موضوع را به مجلس ارسال 

کردیم.
مناطق  از  برخی  در  انتخاباتی  تحرکات  آغاز  درباره  وی 
کشور، گفت: بحث تشویق به انتخابات یک امر عمومی 
است اما اگر تشویق و تبلیغ به نفع کسی باشد، ممکن است 
از مصادیق تبلیغات زودهنگام باشد و اگر گزارشی به دست 

ما برسد، حتماً بررسی خواهیم کرد.
قوای  نگهبان درباره مصوبه شفافیت  سخنگوی شورای 
مجمع  در  بررسی  حال  در  مصوبه  این  گفت:  سه گانه  
تشخیص مصلحت نظام است. من در این حد اطلاع دارم 
که با اصرار مجلس این موضوع به مجمع ارسال شده و 
جلساتی در این زمینه برگزار کردند، اما نمی دانم که چه 

زمانی قرار است نتیجه نهایی از سوی آنان اعلام شود.

طحان نظیف مطرح کرد

وهای کارکرده تایید شد لایحه واردات خودر
اخبار

فرمانده ارتش پاکستان با سرلشکر باقری دیدار کرد
با حضور در محل  پاکستان در رأس هیئت عالیرتبه نظامی  ارتش  فرمانده 
مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس  باقری  با سرلشکر  مسلح  نیروهای  ستادکل 

کشورمان دیدار کرد.
به گزارش ایلنا، ژنرال سید عاصم منیر فرمانده ارتش پاکستان صبح امروز در 
رأس هیئت عالی رتبه نظامی با حضور در محل ستادکل نیروهای مسلح با سرلشکر 

محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای مسلح کشورمان دیدار و گفت وگو کرد.
براساس این گزارش، این دیدار با هدف افزایش تعاملات دو جانبه در راستای 

توسعه همکاری های نظامی، آموزشی، دفاعی و امنیتی انجام شد.
سرلشکر باقری در این دیدار پیشینه تاریخی دو کشور همسایه ایران و پاکستان 
را زمینه ساز گسترش روابط و همکاری های دو جانبه در عرصه های مختلف عنوان 
کرد. وی همچنین با اشاره به اهمیت توسعه روابط نظامی دو کشور بر افزایش 
تعاملات آموزشی و مناسبات مشترک دفاعی و امنیتی دو کشور در سطح منطقه 

تاکید کرد.
فرمانده ارتش پاکستان پس از دیدار با رئیس ستاد کل نیروهای مسلح کشورمان 

با دیگر مقامات جمهوری اسلامی ایران دیدار خواهد کرد.

ارتقای تعاملات و همکاری ها برای مقابله با گروهک های 
تروریستی و نا امنی های مرزی

ارتش  فرمانده  منیر  عاصم  ژنرال سید  و  دیدار سرلشکر حسین سلامی  در 
پاکستان بر ارتقای تعاملات و همکاری ها برای مقابله با گروهک های تروریستی و 

ناامنی های مرزهای مشترک دو کشور تاکید شد.
به گزارش ایسنا به نقل از سپاه نیوز ؛ عصر امروز ) شنبه( ژنرال سید عاصم 
منیر فرمانده ارتش جمهوری اسلامی پاکستان و هیات همراه با حضور در ستاد 
فرماندهی کل سپاه با سردار سرلشکر پاسدار حسین سلامی فرمانده کل سپاه 

پاسداران انقلاب اسلامی دیدار و گفت وگو کرد.
سرلشکر سلامی در این دیدار که در راستای ارتقای تعاملات و همکاری های 
اطلاعاتی، آموزشی ،نظامی و امنیتی و نیز مقابله با پدیده ناامنی های مرزی و 
همچنین  زمینه های وحدت و اخوت بین دو کشور برگزار شد ، تاکید کرد:محیط 
و  داشته  قرار  المللی  بین  نیروهای سیاسی  تاثیر  ما همواره تحت  ای  منطقه 
قدرت هایی وجود دارند که اتحاد و انسجام مسلمانان را تحمل نمی کنند. تاریخ 
اوکراین ، همه جنگ ها در  به استثنای جنگ  چهار دهه اخیر نشان می دهد 
منطقه جهان اسلام به وقوع پیوسته است و یک سوی این جنگ ها امریکا ، رژیم 

صهیونیستی و برخی کشورهای همراه آنها بوده است.
وی درگیری های ناامن کننده محلی و بروز چالش های امنیتی مرزی در مرزهای 
ایران و پاکستان را امتداد سیاست های خطرناک نظام سلطه برای ایجاد تفرقه های 
خونین بین مسلمانان توصیف و تصریح کرد: با یک همت، اراده و راهبرد مشترک 
می توانیم بر راهبرد شیطانی دشمن در مناطق مرزی دو کشور غلبه کنیم و سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی این آمادگی را دارد که با مشارکت و همکاری  ارتش 
پاکستان ، مرزهای امنیتی دو کشور را از وضعیت امنیتی عبور داده و به مرزهای 

اقتصادی تبدیل کنیم.
فرمانده کل سپاه با تاکید بر اهمیت ارتقای ظرفیت ها و آمادگی ها برای توسعه 
همکاری ها در موضوع مقابله با گروهک های تروریستی و تهدیدات امنیتی در 
مرزهای دو کشور گفت: امنیت پاکستان را امنیت خودمان می دانیم و با گسترش 
تعاملات، همکاری ها و اقدامات مشترک و هم افزا به حیات گروهک های تروریستی 

پایان خواهیم داد و امنیت پایدار را در مناطق مرزی دو کشور برقرار می سازیم.
ژنرال سید عاصم منیر فرمانده ارتش جمهوری اسلامی پاکستان هم در این 
دیدار با ابراز خرسندی از سفر به ایران بر اهمیت افزایش تعاملات دفاعی و امنیتی 
دو کشور تاکید کرد و گفت:برای حل چالش ناامنی ها و حضور و فعالیت های 
عناصر تروریست در مناطق مرزی مشترک دو کشور آماده هستیم همکاری های 
و  کنونی  از وضعیت  عبور  برای  راهکارها  مناسب ترین  و  تقویت  را  مابین  فی 

پیشرفت در دیگر زمینه های مورد علاقه دو کشور را به کار گیریم.
فرمانده ارتش پاکستان این سفر را یادآور خاطرات ژنرال حاج قاسم سلیمانی 
توصیف و تصریح کرد: نقاط اشتراک دو ملت پاکستان و ایران  که ریشه در مکتب 
اسلام دارد ، پشتوانه ای محکم برای گسترش اتحاد ، برادری و روابط دوجانبه دو 

کشور در ابعاد مختلف است.

وز وزامر وز؛  دشمناندشمنان  امر وز؛دیر متحدانمتحدان  دیر
جنگ نیابتی عربستان و امارات در سودانجنگ نیابتی عربستان و امارات در سودان
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اعتراض آری یا خیر؟

شرح در صفحه  11

طرح ساماندهی تجمعات به کجا رسید

در حالی که مدت هاست گفته می شود لایحه ای به منظور سامان دادن به تجمعات اعتراضی مردم 
در دستور کار قرار گرفته و سال هاست که بر لزوم چنین قضیه ای مطابق با اصول قانون اساسی 
صحبت می شود، اما همچنان علیرغم وعده های مکرر مسئولان، شاهد بی نتیجه ماندن این 
موضوع هستیم. حتی ماه های اخیر عنوان شد که دولت در خصوص بندهایی از این لایحه نظراتی 
را قرار است اعمال کند که به گفته اغلب کارشناسان و حقوق دانان اساساً نفس این لایحه را زیر 

سوال برده و اصولاً مانع از صدور مجوز برای تجمعات اعتراضی می شود.
با این حال روز گذشته استاندار تهران درباره برگزاری تجمعات براساس اصل ۲۷ قانون اساسی، 
گفت: قاعدتا دولت ها به دنبال حضور مشارکت جویانه مردم هستند بنابراین سازمان ها، دستگاه ها 

و همه عواملش را به کار می گیرد تا این سطح افزایش پیدا کند.
علی رضا فخاری استاندار تهران در گفت وگویی در پاسخ به این پرسش که با توجه به نزدیکی 
انتخابات چه اقداماتی برای برگزاری تجمعات و اجرای اصل ۲۷ قانون اساسی صورت گرفته است؟ 
گفت: قاعدتا در حوزه انتخابات یکی از مسائل حداکثرسازی سطح مشارکت ها است؛ سطح 
مشارکت زمانی صورت می پذیرد که همه مردم با سلایق و دیدگاه های مختلف امکان حضور در این 

عرصه ملی را داشته باشند.
وی ادامه داد: یکی از موضوعات، بحث تجمعاتی است که البته باید وجه قانونی داشته و با مجوز 
باشد و قابلیت اطلاع رسانی داشته باشد تا ما بتوانیم ظرفیت های لازم را برای آن ایجاد کنیم؛ هم 
برای اینکه بتوانند در یک محل اسکان پیدا کنند) تجمع ( و طرح مسئله کنند و هم به لحاظ مسائل 

ایمنی و امنیتی، تا ما بتوانیم تضمین های لازم برای برگزاری مراسم شان را داشته باشیم. 

عقب ماندگی 15 ساله از 
کشورهای همسایه

وبه  حرکت ایران ر
فوق سالخورده شدن

آغاز فصل مذاکراتی جدید 
میان ایران و آمریکا؟

جهان در آستانه انقلاب دیجیتالی 
است؛ ایران به فکر فیلترینگ

سالمندی در زنان بیشتر است 
یا مردان؟

پایان
دوران رابرت مالی
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